
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 22. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 162
Vil ministeren redegøre for, hvad der ligger i formuleringen omkring Majs
MON 810 i MOF alm. del – bilag 63, hvor det fremgår, at ”det er usandsynligt,
at fortsat dyrkning af majs MON 810 vil give anledning til miljø- eller sund-
hedsmæssige problemer, specielt ikke hvis der bliver gjort en indsats for at
mindske virkninger på andre sommerfugle. EFSA anbefaler videre, at der gø-
res en indsats for at forhindre, at skadedyret majshalvmøl udvikler resistens”,
idet udsagnet om, at fortsat dyrkning ikke giver anledning til problemer synes
at være i modstrid med bekymringen for resistens og behovet for særlige for-
anstaltninger?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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